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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnöke

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 .
(II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést kívánok
benyújtani Balog Zoltánnak, az emberi er őforrások Miniszterének

„Mikor rendezi a kormány a fóti gyermekvárosban lakó nyugdíjaso k
helyzetét?” címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A bezárásra ítélt fóti gyermekvárosban közel 70 nyugdíjas korú, korábban az intézménybe n
dolgozó idős ember él. A gyermekváros bezárása miatt veszélybe került a lakhatásuk .
Egyelőre semmiféle tájékoztatást nem kaptak sem az intézménytől, sem pedig a fenntartótól
azzal kapcsolatban, hogy mi lesz a sorsuk . Ennek ellenére kaptak egy nyilatkozatot, melybe n
el kellene fogadniuk, hogy a Károlyi István Gyermekközpont vagyonkezel ő i jogai a Nemzet i
Vagyonkezelő Zrt-hez kerülnek, valamint aláírásukkal vállalniuk kellene, hogy a
nyilatkozatot nem vonják vissza a jöv őben. 60-90 éves emberekről van szó, sokan
egészségügyi problémákkal küzdenek, mozgásukban korlátozottak . Az ott élők rendkívül
kétségbe vannak esve és félnek attól, hogy egy éven belül az utcára kerülnek . Hiába járt az
intézményben januárban Czibere Károly, valamint Tuzson Bence, nem kaptak válaszokat a
kérdéseikre .

Tekintettel a kilátástalan helyzetükre, nagyon kérem Miniszter Úrtól, hogy válaszoljon a
következő kérdésekre úgy, hogy kerülje a sablonos válaszokat és hagyatkozzon a
konkrétumokra !

- Miért kell elköltözniük ezeknek az embereknek a gyermekközpontból?
Az új fenntartó kívánja-e módosítani az érintettek bérleti szerz ődéseit? Ha igen,
milyen módon?
Mikor kerülnek kilakoltatásra ezek az emberek ?
Hova költözhetnek ?
A kormány miért nem biztosít lakhatást számukra?



Indít-e vizsgálatot a minisztérium amiatt, hogy sem a fenntartó, sem az
intézményvezetés nem adott tájékoztatást ezeknek az embereknek ?
Miért nem válaszol a kormányzat ezeknek az embereknek a megkereséseire ?
Miért akarnak nyilatkozatot aláíratni az ott él őkkel a tulajdonosi jogok átruházásáva l
kapcsolatban ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2017. június Q,V .

Szabó Tím
Független országgyűlé,~i képviselő


	page 1
	page 2

